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Emilia Bjuggren Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 
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Bo Sundin (M) vice ordförande 

Josefin Salminen (S) 
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Mia Ternlund (V) 
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Daniele Fava (L) anmält jäv § 45 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Joseph Zamani (S)  tjänstgörande ersättare   

Alexander Lindholm (S) tjänstgörande ersättare tom § 42   

Mehdi Oguzsoy (V) tjänstgörande ersättare 

Andreas Berglöf (M) tjänstgörande ersättare 

Birgitta Persson (M) tjänstgörande ersättare § 45 

Annelie Stiglund (M)  
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Erik Odenlid nämndsekreterare och Lennart Öström administratör samt samordnare Jan 

Grönqvist. 
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Förhinder 
Emil Johansson (S) 

Anders Lindell (MP) 

Sophia Granswed (M) 

Jenny Schöldin (S) 

Mathias Mellgren (C)  

Richard Bengtsson (L) 

Alexandra Sjölin Falk (MP)  

Mariana Moreira Duarte (MP) 
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§ 48 

Svar på skrivelse Gärdets sportfält                                        
Dnr 03.01/1254/2015 

 
BESLUT 
 
Som svar på skrivelsen hänvisar idrottsnämnden till förvaltningens tjänsteutlåtande. 

Ärendet 
Samtliga partier har inkommit med en gemensam skrivelse till idrottsnämnden med en 

uppmaning att se över möjligheterna att utveckla Gärdets sportfält och att särskilt se på 

möjligheterna att anlägga konstgräs på någon del av fältet. Idrottsförvaltningen har sedan 

tidigare påbörjat en inventering av fältets nuvarande användning. Denna är tänkt att ligga till 

grund för en översyn av utvecklingen av idrottsmöjligheter på sportfältet, där bland annat en 

utredning av eventuella konstgräsplaner kan ingå.  

 

Kontakt är etablerad mellan idrottsförvaltningen, Kungliga Djurgårdens förvaltning (KDF) 

och Länsstyrelsen med flera för att se över hur idrottsmöjligheterna på Gärdets sportfält och 

inom Nationalstadsparken ska kunna utvecklas på ett varierat och konstruktivt sätt för stadens 

medborgare.  

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Särskilt uttalande 
Emilia Bjuggren m.fl. (S), Bo Sundin m.fl. (M), Daniele Fava (L), Pontus Holmgren (MP) 

Mia Ternlund (V), Mikael Valier (KD) lämnar särskilt uttalande enligt följande: Vi vill börja 

med att tacka förvaltningen för svaret på vår skrivelse. Det är positivt att förvaltningen har 

inlett en dialog med Kungliga Djurgårdsförvaltningen i syfte att utveckla Gärdets sportfält. I 

ett läge där vi har behov av fler idrottsanläggningar samtidigt som marktillgången är 

begränsad, särskilt i innerstaden, så är det viktigt att vi tar tillvara på de ytor som finns.  

Vi ser därför att idrottsnämnden återkommer till denna fråga när idrottsförvaltningen kommit 

längre i diskussionerna med Kungliga Djurgårdsförvaltningen. Vår förhoppning är 

naturligtvis att vi ska kunna utveckla sportfältet och då även möjliggöra för fler idrotter att få 

tillgång till ytan.  
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I Tjänsten  Erik Odenlid 

 Nämndsekreterare 


